

## **Arab Republic of Egypt Egyptian Accreditation Council (EGAC)**

Certifies that

## **ABC Certification**

(29) Salah Salem Street - Al Obour Building - Heliopolis Cairo Governorate - Egypt

Has been accredited by EGAC in compliance with the requirements of

ISO/IEC 17021-1:2015

ISO/IEC 27006:2015 ISO/IEC 20000-6:2017 ISO/IEC TS 17021-6:2014

ISO/IEC TS 17021-7:2014

In Field of (ISMS, ITMS, BCSM, RTSMS, MDQMS and EOMS)

The scope of accreditation is described in the attached schedule No. (012109B) Scope Issue No. (02)

Issue No. (02): May 26, 2023

Valid to: February 17, 2026

Subject to continued compliance to the above standard and EGAC requirements The Company is accredited to grant certification under EGAC Accreditation In the attached scope of accreditation

EGAC is an MLA Signatory with IAF in the Fields of Accreditation of Product Certification, Certification of Persons and Management System Certification (OMS, EMS, OHSMS, EnMS and FSMS) Bodies

1st Accreditation Date: February 18, 2022

Eng. Hanie El Desouki

**Executive Director** 

**Egyptian Accreditation Council** 

Eng. Ahmed Samir Saleh

Chairman of EGAC

70047

Minister of Trade and Industry



## جمهورية مصر العربية المجالس الوطيني للاعتماد (إيجاك) يشهد بأن أيه بي سي لمنع الشهادات

(٢٩) شارع صلاح سالم – عمارات العبور – مصر الجديدة محافظة القاهرة – مصر

قد حصل على اعتماد المجلس حيث تم تقييمه طبقاً للمواصفة الدولية

ISO/IEC 17021-1:2015

ISO/IEC 27006:2015

ISO/IEC 20000-6:2017 ISO/IEC TS 17021-6:2014

ISO/IEC TS 17021-7:2014

In Field of (ISMS, ITMS, BCSM, RTSMS, MDQMS and EOMS)

الموضحة بالبيان المرفق رقم (١٢١٠٩٠٠٠) رقم إصدار المجال (٢٠)

صالحة حتى: ١٧ فبراير ٢٠٢٦

اصدار رقم (۲۰): ۲۲ مایو ۲۰۲۳

شرط الحفاظ على التوافق مع المواصفات أعلاه والمتطلبات الخاصة بالمجلس الشركه لها الحق في إصدار تقارير/ شهادات تحت مظلة المجلس الوطني للاعتماد طبقا لمجال الاعتماد المرفق

المجلس الوطني للاعتماد موقع على اتفاقية الاعتراف المتعددة الأطراف مع المنتدى الدولي للاعتماد (IAF) في مجال اعتماد جهات منح شهادات المنتجات والافراد ونظم إدارة الجودة والبيئة والسلامة والصحة المهنية والطاقة وسلامة الغذاء

تاريخ الاعتماد الأول: ١٨ فبراير ٢٠٢٢

مهندس / هانئ الدسوقي

>1136

المدير التنفيذي 70091 للمجلس الوطني للاعتماد

5/11/5/

رئيس المجلس وزير التجارة والصناعة

مهندس / أحمد سمير صالح

مجمع اليصدارات المؤمنة والذكية